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Indfødsretsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

Indfødsretsudvalget har den 15. marts 2018 stillet følgende spørgsmål nr. 45 (alm. 

del) efter ønske fra Stine Brix (EL) til udlændinge- og integrationsministeren, som 

hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 45: 

 

Hvor mange ansøgere om indfødsret ved naturalisation har i 2017 og 2018 mod-

taget et brev med en standardiseret formulering om, at sagen ikke har kunnet 

færdigbehandles inden for den forventede sagsbehandlingstid, fordi ministeriet 

for tiden behandler et meget stort antal sager vedrørende ansøgning om dansk 

indfødsret? 

 

Svar: 

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet kan oplyse, at et brev med den beskrevne 

standardformulering, be æv es ”fristforlængelsesbrev” i i isteriets sagsbe-

handlingssystemer.  

  

Det kan i forlængelse heraf oplyses, at det ikke er muligt at udtrække oplysninger 

fra Udlændinge- og Integrationsministeriets sagsbehandlingssystemer om antallet 

af sager, hvor ministeriet har sendt fristforlængelsesbreve, da disse sager i forbin-

delse med data-udtræk ikke kan adskilles fra de sager, hvor ansøger selv har an-

modet om fristforlængelse og fået dette bevilget i forhold til indsendelse af bl.a. 

lægeerklæring mv. Det vil kræve en manuel gennemgang af et meget stort antal 

sager for at kunne identificere de sager, hvor der er sendt fristforlængelsesbreve, 

hvilket ministeriet af ressourcemæssige årsager ikke har fundet anledning til at 

iværksætte. 
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